
Vama Sighet, în pericol de blocare
Luni, 27 Februarie 2017 17:15 - 

   

  

   Atunci când vine vorba de a aştepta, nu sunt mulţi cei care se pot lăuda cu o răbdare de aur.
Localnicii din Petrova, prin vocea primarului Ioan Petrovai, şi-au exprimat nemulţumirile legate
de timpii mari de aşteptare de la Punctul de Trecere a Frontierei Sighetu Marmaţiei.

  

   „Eu vreau să aduc în atenţie o problemă ridicată de ai mei consăteni, dar şi de ceilalţi care
stau în zona respectivă, cei care mai trec frontiera în Ucraina. Şi anume faptul că, la punctul de
trecere Sighetu Marmaţiei, se aşteaptă cam mult. Nu ştiu de ce, că aşa sunt ordinele, poate.
Bagă câte patru-cinci maşini pe bandă şi stau câte o jumătate de oră. Spun că aşa au primit
ordin şi trebuie să stea acolo”, a spus primarul din Petrova.

  

   Demersuri pentru noi puncte de trecere a graniţei

  

   Prefectul judeţului Maramureş, Sebastian Lupuţ, a ţinut să îi răspundă primarului din Petrova,
aducându-se în discuţie demersurile legate de deschiderea unor noi puncte de trecere a
frontierei cu Ucraina. Noi puncte de trecere a frontierei ar însemna eliminarea acestor timpi de
aşteptare care nemulţumesc maramureşenii.

  

   „Pe tot parcursul anului trecut, Instituţia Prefectului şi chiar eu, personal, am făcut demersuri
pentru a deschide şi alte puncte de trecere a frontierei cu Ucraina, în afară de cel de la Sighet,
cu podul de lemn. E vorba despre punctul de trecere de frontieră de la Câmpulung la Tisa, pe
cale ferată, despre Valea Vişeului, tot pe cale ferată, podul peste Tisa, despre care se tot pune
problema construcţiei, iar în ultima parte am făcut demersuri pentru a deschide un punct de
trecere rutier în zona Teceu Mic/Piatra cu Viskovo.

      

    Am fost în teren, cu toţi cei implicaţi, români şi ucraineni, şi lucrurile sunt OK, atât din partea

 1 / 2



Vama Sighet, în pericol de blocare
Luni, 27 Februarie 2017 17:15 - 

administraţiei române, cât şi a celei ucrainene. Noi sperăm să reuşim să deschidem un punct
de trecere a frontierei, dar lucrurile merg destul de greu. E vorba şi despre buget, de a ne
corela, ca proceduri, între cele două state”, a explicat Lupuţ.

  

   Reprezentantul Guvernului în teritoriu a adus în discuţie şi proiectul podului peste Tisa, zona
Tepliţa - Sighet, în 20 decembrie 2016 având loc ultima întâlnire între părţi pe tema aceasta.

  

   Atunci românii şi ucrainenii s-au pus de acord în legătură cu poziţia podului, modificarea
Studiului de Fezabilitate şi obţinerea avizelor Apelor Române şi a celor ucrainene pentru
obţinerea celorlalte avize, de mediu, autorizaţie de construcţie etc.
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